利益相关方意见征集 Stakeholder Comments

我们将征集利益相关方对近期审核以及报告初稿的意见:

- 审核信息将于现场评估前 30 天公示
- 首审及复审的报告初稿将于现场评估结束后 35 个工作日公示
- 监审的最终报告将于现场评估结束 95 个工作日后进行为期 15 天的公示同时,在证书有效期内,如对 ITS 所认证的 ASC 鱼场有任何意见,您可将意见发送至 Anthony.l.liang@intertek.com

The stakeholders will be invited to comment on upcoming assessment(s) and draft report:

- The audit information will be published 30 days before onsite assessment for comments
- The draft report of certification and re-certification audit will be uploaded on ASC website 35days after onsite assessment for comments. The public comment period will last for 15 days.
- The final report of surveillance audit will be published 95days after onsite assessment Also, at any time during the validity of the certificate, if you have any concern regarding ITS certified ASC farm, your comments are welcomed at Anthony.I.liang@intertek.com.
- *近期 ASC 鱼场审核信息也可见 ASC 官网: http://www.asc-aqua.org/
 The information of upcoming ASC farm onsite assessment is also available on ASC website: http://www.asc-aqua.org/